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Albert, què és la FSC?

La FSC, la Federació de Serveis a la Ciu-

tadania de CCOO,  és el resultat pràctic 

de dues refl exions del sindicat en l’àmbit 

de l’Estat i de Catalunya. En primer lloc 

és el fruit d’agrupar tots aquells rams de 

la producció que tenen a veure amb els 

drets dels ciutadans, vist d’una manera 

àmplia i sobretot moderna, com poden 

ser el dret a la informació, a la mobilitat, 

a la comunicació, a la justícia, als drets 

socials, a les noves tecnologies, a la cul-

tura... I, per una altra banda, a causa de 

la necessitat que té el sindicat d’agrupar 

rams de la producció que tenen punts 

en comú per tal de ser més efi cients 

amb el recursos de la nostra afi liació.

Com ha estat l’experiència de 

crear una nova federació a CCOO?

Molt enriquidora des del punt de vista 

personal per acceptar un repte, però, 

sobretot, està sent una experiència molt 

important per al conjunt de l’equip de 

treball. Ha suposat per a tothom un es-

forç individual de temps i de dedicació 

molt considerable, però crec parlar per 

tots si dic que hem superat amb op-

timisme els problemes que tota fusió 

comporta.

Quina ha estat la teva trajectòria 

a CCOO?

La meva trajectòria a CCOO ha anat lliga-

da durant molt de temps a la meva em-

presa. Durant molts anys vaig tenir la res-

ponsabilitat en la secció sindical d’Iberia 

on, a partir d’aquesta responsabilitat, em 

va tocar viure moments molt durs de 

treball i de confl ictivitat fi ns al punt que 

vaig comprendre, arribat un moment, 

que la meva aportació i la meva dedi-

cació no eren útils al sindicat en aquella 

empresa. El resultat d’això va ser que em 

varen proposar una nova responsabili-

tat en el sindicat comarcal de la que, en 

aquell moment, era la Federació de Co-

municació i Transport. Vaig ser-ne secre-

tari general durant vuit anys, fi ns que es 

va produir la fusió i es va crear la FSC, de 

la qual també sóc màxim responsable. 

Quins creus que han de ser els 

reptes dels sectors que formen la 

FSC al Baix Llobregat?

Primer que res crec que ser a la FSC ja és 

un repte per als mateixos sectors, ja que 

a causa de la seva gran diversitat, cada un 

d’ells tindrà reptes prou diferents. Però sí 

que és cert que, com a organització que 

té la voluntat i la necessitat de ser més 

a prop dels treballadors i treballadores i 

de l’empresa, el fet de ser transversal i ser 

útil a la comarca seria, al meu entendre, 

el seu repte més important.

I els del sindicat comarcal de la 

FSC?

Aquest repte sí que em pertoca de ple: 

no hi ha dubte que el repte més gran 

que ens hem imposat és ajudar amb 

el nostre esforç a guanyar, una vegada 

més, les eleccions sindicals a Catalunya i 

a Espanya, i no com una mesura retòrica, 

sinó com un pla de treball concret.

Per altra banda, a mitjà termini, crec que 

hem d’aprofundir en la línea d’una orga-

nització més al servei dels afi liats i dels 

delegats; hem d’aprofi tar els avenços 

tecnològics per tenir tota l’organització 

informada de manera ràpida i efi cient, 

però hem de saber mantenir la comuni-

cació personal com a toc de qualitat que 

ha de fer que les nostres decisions siguin 

més assenyades i preuades. 
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